
TOUR CODE:-7KLS- | UPDATED: 17MAR2023 
TOUR CODE:-9KSB- | UPDATED: 19APR2024

• Santorini Dali (Incl High Tea)
• 圣托里尼（含下午茶)

• Shangrila Baishui Terrace
• 香格里拉白水台

• Impression of Lijiang Show 
• 印象丽江大型歌舞表演

• Dongba Valley
• 东巴谷

HIGHLIGHTS
特色行程

打卡圣地
POPULAR

PHOTO 
SPOTS

9D7N | CLASSIC YUNNAN
JADE DRAGON SNOW MOUNTAIN  

KUNMING | DALI | LIJIANG | SHANGRILA  

No Shopping Stop & No Optional   

9天7晚 | 经典云南

玉龙雪山 
昆明 | 大理 | 丽江 | 香格里拉

无购物站 & 无自费



• 机场集合办理登记手续，前往昆明。

• 抵达后，前往酒店休息

• 理想邦 - 大理圣托里尼（含下午茶）
这个被称为大理圣托里尼的神仙小镇，背靠 苍山面朝洱海，仿佛走
进一个纯白色的梦境，每一个转角都是绝美风景，有一种瞬间来到
希腊的既视感

• 崇圣寺三塔 (外观)
始建于南诏王劝丰祐时期（公元824—859年），先建了大塔“千寻
塔”，高69.13米，是座方形密檐式砖塔，共16层。

• 大理古城
是四四方方，不像江南的小桥流水，也不象沿海地区的高楼鳞次栉
比，但它却不知不觉中散发出让人无法抵抗的美。

吉隆坡国际机场 - 昆明

昆明 - 大理

• 大理S玩洱海生态廊道
湖光山色，一面是各具特色的白族传统村落，人文和自然融在一起，
恰 似一幅乡愁画卷

• 虎跳峡 (含扶梯)

• 纳帕海
四季景緻各有特色，夏末秋初是雨季，此時水量較大，納帕海是一
大片湖泊。

大理  - 香格里拉

B L D

B L D

丽江
B L D

• 葛丹.松赞林寺（含电瓶车)
是云南省内规模最大的藏传佛教寺院（黄教），有“小布达拉宫”之
称

• 和谐塔中塔
按藏传佛教的方式构建，即塔外有塔、塔在塔中，是当今最高最大的
佛塔 走进塔内，墙壁上绘满壁画，四周全是转经筒

• 独克宗古城
是中国保存得最好、最大的藏民居群. 一座具有1300多年历史的古
城，曾是雪域藏乡和滇域民族文化交流的窗口

• 龟山公园

香格里拉  
B L D

• 东巴谷
是一个自然生态大峡谷，为远古造山运动时期撕裂的一个断裂谷。谷
长90公里，里面峭壁悬崖鬼斧神工，山洞林立森然如梦，再杂以各种
钟乳、枯藤、怪树、奇石、珍禽、鸣鸟、飞瀑，被当地人发现后称之
为东巴谷，纳西语叫“裸美落“，汉语是好大一个谷的意思。

• 白沙古镇
是丽江土司“木氏家族”的政权的起源地。白沙古镇是最具有纳西
遗风的古镇，最原生态的纳西村落

• 彝人古镇
古镇内全方位展现了彝族文化，主要景点有望江楼、桃花溪、德运
广场、彝人部落、土司府等

丽江  - 楚雄

• 南屏步行街

• 金马碧鸡坊
位于昆明市三市街与金碧路交叉口，始建于明朝宣德年间，如今是昆
明的地标和市中心，也是昆明的象征之一

• 圆通寺
昆明最古老的佛教寺院之一，已有1200多年的建寺历史。同时它也
是昆明市内最大的寺院。它始建于唐朝南诏时代，初名补陀罗寺。

• 瀑布公园
有一个非常大的瀑布公园，它位于牛栏江—滇池补水工程盘龙江入口
段。 昆明瀑布公园是集城市饮用水通道、景观提升、滇池治理等多种
功能

送往机场，结束美好的旅程

楚雄 - 昆明 - 吉隆坡

B L

M
O
B

香格里拉 - 丽江
B L D

M
O
B

• 回到温馨家园

吉隆坡 M
O
B

B L D

• 玉龙雪山风景区 (含大索道)
是纳西族心中的神山，一共13座山峰连绵起伏，似银龙飞舞，因此
得名（视天气情况而定，如果大索道关闭，将改由小索道-云杉坪取
代）

➢ 特别赠送：观看由张艺谋编导的大型歌舞秀-印象丽江
（表演会因天气欠佳而取消，将不予退款）

• 白水河
是一条由玉龙雪山融化的冰川雪水汇成的河流，沿着山谷层叠跌跃
而下，水清澈墨绿，因河床由沉积的石灰石碎块组成，呈灰白色，
清泉流过，远看就象一条白色的河，因此而得名

• 蓝月谷
位于丽江玉龙雪山脚下，是玉龙雪山融水的白水河流经此地形成，
池水清澈见底，而且一片奇幻的蓝色，非常震撼眼球。蓝月谷有
“玉液”湖、“镜潭”湖、“蓝月”湖和“听涛”湖四个颜色各异
的湖泊，还有很多小瀑布错落有致，拍照十分漂亮

• 玉水寨  

• 束河古镇

• 白水台
位於香格里拉縣三壩鄉，是納西族東巴教的發源地。鬱鬱蔥蔥之中露
出白色的華台，層層疊疊，彷彿一片白色的梯田。相傳，納西族的神
靈為了讓當地納西人學會種田耕地，特地變幻出這樣一片梯田，所以，
後人譽之為“仙人遺田

• 黑龙潭公园

• 丽江古城
世界文化遗产丽江古城，具有800多年历史。街道不拘于工整而自
由分布，主街旁水小巷临渠，300多座古石桥和河水绿树古巷古屋
相依相央



KUALA LUMPUR - KUNMING

Depart from Kuala Lumpur International Airport to Kunming. 
After dinner check in hotel

KUNMING - DALI

• Ideal State Dali Santorini
A place well known as Dali Santorini wuth its beautiful surrounding 
environment

• The Three Pagodas (Overlook) 
Chongsheng Temple are an ensemble of three independent pagodas 
arranged on the corners of an equilateral triangle, near the old town 
of Dali

• The ancient city of Dali
With its square and square walls, is not like the bridges in the south 
of Yangtze River and the high-rise buildings in the coastal areas. 
However, it unconsciously emits the beauty that cannot be resisted

M
O
B

B L D

DALI - SHANGRILA
B L D

SHANGRILA

• Gedan Songzanlin Temple (Included Buggy)
It contains many treasures. The most famous of these are eight 
gold-covered sculptures of Sakyamuni, fashioned between the time 
of the Fifth and Seventh Dalai Lamas. 

• Tower of Harmony
It is built according to the Tibetan Buddhist method, Walking into the 
pagoda, the walls are covered with murals and surrounded by prayer 
wheels.

• Dukezong Ancient City
A 1300-year-old Tibetan town located in Shangri-La, which it has 
experienced both the flames of war and prosperity of frontier trade. 

• Guishan Park

B L D

LIJIANG 

• Jade Dragon Snow Mountain Scenic Area
(Including Ropeway)
There are 13 peaks rolling up and down like silver dragons 
flying, hence the name (depending on weather conditions, if the 
big ropeway is closed, it will be replaced by a small ropeway - 
Yunshanping)

Special Gift: Watch the large-scale song and dance show 
- Impression Lijiang directed by Zhang Yimou (the 
performance will be canceled due to bad weather and no 
refund will be given)

• Baishui River
The water is clear and dark green. Because the river bed is 
composed of deposited limestone fragments, it is gray-white. 
The clear spring flows through it. From a distance, it looks like 
a river. The white river, hence its name

• Blue Moon Valley
The water in the pool is crystal clear and has a magical blue 
color, which is very eye-catching. There are also many small 
waterfalls scattered in different directions, which are very 
beautiful to take pictures.

• Jushuizhai 

• Shuhe Ancient Town

B L D

LIJIANG - CHUXIONG

CHUXIONG – KUNMING - KUALA LUMPUR

B L

SHANGRILA - LIJIANG
B L D

D

B L D

KUALA LUMPUR

Arrival home sweet home and end the tour 

M
O
B

• Dali S Playing Erhai Ecological Corridor
The lakes and mountains are beautiful, and on one side are the 
traditional Bai villages with their own characteristics. Humanity and 
nature blend together, just like a nostalgic picture.

• Tiger Leaping Gorge （Elevator Included)
Is a good hiking trail with comfortable inns all along it and 

spectacular views of one of the deepest gorges on earth.

• Napa Sea
The scenery of each season has its own characteristics. The late 
summer and early autumn is the rainy season. At this time, the 

water volume is large, and the Napa Sea is a large lake.

• Baishui Terrace
Is located in Sanba Township, Shangri-La County and is the 
birthplace of Naxi Dongba teaching.According to legend, the gods 
of the Naxi people used to creat the terraces in order to let the 
local Naxi people learn how to cultivate the farmland. Therefore, 
the descendants were praised as the "fairy people“

• Black Dragon Pool Park 

• Lijiang Ancient Town
Famous for its orderly system of waterways and bridges. The Oold 
town of Lijiang differs from other ancient from other ancient

• Dongba Valley
It is a natural ecological grand canyon, a fracture valley torn 
apart during the ancient orogeny. It was discovered by the locals 
and was called Dongba. Valley is called "Naked Beauty Fall" in 
Naxi, and in Chinese it means a big valley.

• Baisha Ancient Town
It is the origin of the political power of Lijiang Chieftain "Mu 
Family". Baisha Ancient Town is the ancient town with the most 
Naxi heritage and the most original Naxi village.

• Yi people ancient town
The ancient town fully demonstrates the Yi culture. The main 
attractions include Wangjiang Tower, Taohua Stream, Deyun 
Square, Yi Tribe, Tusi Mansion, etc.

• Nanping Pedestrian Street

• Golden Horse and Jade Rooster
it was first built during the Xuande period of the Ming Dynasty. It 
is now the landmark and city center of Kunming and one of the 
symbols of Kunming.

• Yuantong Temple
It was built in the Nanzhao period of the Tang Dynasty and was 
originally named Butuoluo Temple.

• Waterfall Park
Kunming Waterfall Park integrates multiple functions such as 
urban drinking water channel, landscape improvement, and 
Dianchi Lake management.

Transfer to the airport….end the wonderful journey



天数
DAY

早餐
BREAKFAST

午餐
LUNCH

晚餐
DINNER

1 X X
机上用餐

Meal on Board

2
酒店
Hotel 

大理海稍鱼
Dali Haishao Fish 

南涧跳菜 + 篝火打跳
Nanjian Cuisine + Bonfire 

Experience 

3
酒店
Hotel 

喜洲白族风味
Bai’s Cuisine 

藏族风味
Tibetan Cuisine 

4
酒店
Hotel 

中式合菜
Chinese Cuisine

中式合菜
Chinese Cuisine

5
酒店
Hotel 

中式合菜
Chinese Cuisine

虹鳟鱼火锅
Rainbow Trout Steamboat 

6
酒店
Hotel 

雪山简餐+汽锅鸡
Snow Kitchen + Claypot Chicken

丽江纳西非遗菜
Lijiang Naxi Cuisine 

7
酒店
Hotel 

中式合菜
Chinese Cuisine

中式合菜
Chinese Cuisine

8
酒店
Hotel 

野生菌火锅
Mushroom Steamboat 

粤式风味
Cantonese Cuisine 

9
机上用餐

Meal on Board X X

1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the 
brochure are subject to change without prior notice. Any  changes 
after booking shall be advised accordingly.

2. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are 
subject to the final confirmation by the local ground operator due
to weather situation.

3. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is
entitled to one seat each.Should there be extra seats  remaining, it
shall be reserved for the baggage storage.

4. Tour is conducted in Mandarin,unless otherwise stated.
5. Purchase of travel insurance is highly advisable.
6. The images shown in tour itinerary are only for indicative.

7. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form
for our standard terms and conditions.

8. The english version of itinerary shall prevail.

1. 行程表所列出的航班资料，交通，行程，酒店住宿及膳食安排，将可能 因应不
同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。 若报名后行程有 所变动，本社
将另行个别通知。

2. 行程，膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社和天气情况安排为准。

3. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不 足时，

若会遇上行李箱得放置在车厢内的可能，所以一人一座位为前提。

4. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社

。本社将另作安排，但将以最终确认为准。

5. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。

6. 行程表附上的照片仅供参考。
7. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背面之基本条规细节。

8. 行程最终将以英文版本为准。

条款与条件

餐食 MEALS INFO

OD 670 KUL KMG 2150 0135+1

OD 671 KMG KUL 0235 0635

当地4-5星住宿星级 (最后确认于同级酒店为准）
Hotel based on local 4-5 star or Similar Class (Final confirmation on similar standard)

KUNMING
机场尊源飞行酒店或同级
Airport Zunyuan Flying Hotel or similar class

DALI
大理同兴堂酒店或同级
Dali TongXingTang Hotel or similar class

SHANGRILA
月光国际大饭店或同级
Moonlight International Hotel 
or similar

LIJIANG
凤皇养生酒店或同级
Fenghuang Health Hotel or 
similar class

TERMS & CONDITIONS

酒店详情 HOTEL INFO

航班详情 FLIGHT INFO

CHUXIONG
云华酒店或同级
YunHua Hotel or similar
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